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Interpelacja

w sprawie uporządkowania chodnika przy ulicy Głowackiego. 

Zwracam się z uprzejmą prośbą w imieniu mieszkańców Gorzowa o uporządkowanie części 
chodnika znajdującego się przy ulicy Głowackiego po stronie cmentarza Świętokrzyskiego.

W niektórych miejscach fragment chodnika jest zarośnięty żywopłotem. Utrudnia to 
swobodne przemieszczanie się pieszym, a w szczególności osobom z wózkami dziecięcymi i 
osobom starszym. Zarośnięty chodnik stanowi poważne utrudnienie i zagrożenie dla 
bezpieczeństwa, ponieważ zmusza ludzi do wchodzenia na jezdnię.

W związku z powyższym proszę o:

• niezwłoczne uporządkowanie chodnika przy ulicy Głowackiego po stronie cmentarza 
Świętokrzyskiego,

• regularne kontrolowanie stanu chodników w mieście i usuwanie wszelkich przeszkód 
utrudniających poruszanie się.

                                                                                                                    Z poważaniem

                                                                                                                   Ireneusz Maciej Zmora




